

# MEDIA KIT

Social media & Communication for designers

\_ Texts ready to use, copy and paste to invite your community \_



Facebook : [@tranoi](#)



Website : <https://www.tranoi.com>



Instagram : [@tranoi\\_show](#)



Ticketing Platform : <https://website-21628.eventmaker.io/>



LinkedIn : [@tranoi](#)

Use the following hashtags for all communication :  
#tranoi #tranoievent #tranoitogether

# TRANOÏ SOCIAL MEDIA COMMUNICATION (English)

Examples of posts for each social media :



Join us from June 23 to 26 at the Palais de Tokyo for the men edition of @Tranoi, the Paris Fashion Week® trade show partner. We will present our next Spring/Summer 23 collection.

Register now : <https://website-21628.eventmaker.io/>

More information on the event on [www.tranoi.com](http://www.tranoi.com)

#tranoi #tranoievent #parisfashionweek



Join us from June 23 to 26 at the Palais de Tokyo for the men edition of @Tranoi, the Paris Fashion Week ® trade show partner. We will present our next Spring/Summer 23 collection.

Register to the event : <https://website-21628.eventmaker.io/>

More information on the event on [www.tranoi.com](http://www.tranoi.com)

#tranoi #parisfashionweek #tranoievent #tranoitogether



We look forward to see you at the Palais de Tokyo from June 23 to 26 for the men edition of @Tranoi, the Paris Fashion Week ® trade show partner. 4 days of exchanges and meetings with international buyers and fashion professionals in order to present exclusively our next Spring/Summer 23 collection.

To register : <https://website-21628.eventmaker.io/>

Find out more about the event on [www.tranoi.com](http://www.tranoi.com)

#parisfashionweek #tranoi

TRANOÏ

# TRANOÏ SOCIAL MEDIA COMMUNICATION (Français)

Exemples de posts pour chaque réseau social :



Retrouvez-nous du 23 au 26 juin prochains au Palais de Tokyo pour l'édition dédiée aux collections homme de @Tranoï, le salon partenaire de la Paris Fashion Week ®. Nous présenterons en exclusivité notre prochaine collection Printemps/Été 23.

Inscrivez-vous : <https://website-21628.eventmaker.io/>

Retrouvez l'intégralité des informations de l'évènement sur [www.tranoi.com](http://www.tranoi.com)

#tranoi #tranoievent #parisfashionweek #tranoitogether



Retrouvez-nous 23 au 26 juin prochains au Palais de Tokyo pour l'édition dédiée aux collections homme de @Tranoï\_show, le salon partenaire de la Paris Fashion Week ®. Nous présenterons en exclusivité notre prochaine collection Printemps/Été 23.

Inscrivez-vous : <https://website-21628.eventmaker.io/>

Retrouvez l'intégralité des informations de l'évènement sur [www.tranoi.com](http://www.tranoi.com)

#tranoi #tranoievent #parisfashionweek #tranoitogether



Nous vous donnons rendez-vous au Palais de Tokyo du 23 au 26 juin prochains au Palais de Tokyo pour l'édition dédiée aux collections homme de @Tranoï, le salon partenaire de la Paris Fashion Week®.

4 jours de rencontres et d'échanges avec des acheteurs internationaux et des professionnels de mode afin de présenter en exclusivité notre collection Printemps/Été 23.

Inscrivez vous : <https://website-21628.eventmaker.io/>

Retrouvez plus d'informations sur l'évènement sur [www.tranoi.com](http://www.tranoi.com)

#parisfashionweek #tranoi #tranoievent #tranoitogether

TRANOÏ

# HOW TO EMAIL YOUR BUYERS ? (English)

*Feel free to use the below template to invite your buyers to discover your profile and to come to the event.  
You can copy and paste it into your email sender.*

Dear XXX,

I hope my email finds you well.

We are pleased to invite you to the Palais de Tokyo from June 23 to 26 at the Palais de Tokyo for the men edition of @Tranoi, the Paris Fashion Week® trade show partner, where you will be able to discover my next Spring/Summer 2023 collection.

If you can't make it to the event, you will be able to benefit from a new service: the live-streaming Studio, which will allow you to discover my new collection live from the show. To register: [marina@tranoi.com](mailto:marina@tranoi.com)

You can register for free for the event here: <https://website-21628.eventmaker.io/>

See you very soon at the show !

Best regards,

XXX

**T R A N O I**

# HOW TO EMAIL YOUR BUYERS ? (Français)

*N'hésitez pas à utiliser le modèle ci dessous pour inviter vos acheteurs à découvrir votre collection sur Tranoi Event !  
Vous pouvez le copier coller dans votre plateforme d'envoi d'email ou dans votre corps de mail directement.*

Cher/Chère XXX,

Nous vous donnons rendez-vous au Palais de Tokyo du 23 au 26 Juin 2022 Tokyo pour l'édition dédiée aux collections homme de @Tranoi, le salon partenaire de la Paris Fashion Week®.

Vous pourrez y découvrir ma prochaine collection collection Printemps/Été 23.

Si vous ne pouvez pas vous rendre à Paris, vous pourrez bénéficier d'un nouveau service : le live-streaming Studio, qui vous permettra de découvrir ma nouvelle collection en direct du salon. Pour vous y inscrire: [marina@tranoi.com](mailto:marina@tranoi.com)

Vous pouvez vous enregistrer gratuitement pour l'événement via le lien: <https://website-21628.eventmaker.io/>

A très vite, sur le salon ou en live streaming!

Cordialement,

XXX